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Abstract (en)
The device (injection gun) (1) for pressing out film packs or cartridges (3) containing single-component or multi-component compositions, with at
least one piston rod (7) and an advance mechanism with two pivotable clamping levers (12, 13) arranged on the piston rod (7), the stop of the first
clamping lever (12) being formed by a restrictedly pivotable trigger lever (11) and the unlocking lever (17) acting at least simultaneously on both
clamping levers (12, 13). <IMAGE>

Abstract (de)
Das Gerät (1) zum Auspressen von ein- oder mehrkomponentige Massen enthaltende Folienbeutel bzw. Kartuschen (3) mit wenigstens einer
Kolbenstange (7) und einem Vorschubmechanismus mit zwei auf der Kolbenstange (7) angeordneten, schwenkbaren Klemmhebeln (12, 13), wobei
der Anschlag des ersten Klemmhebels (12) von einem begrenzt verschwenkbaren Abzughebel (11) gebildet ist und der Entriegelungshebel (17)
wenigstens gleichzeitig auf beide Klemmhebel (12, 13) wirkt. <IMAGE>
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